
 

 

 

Protokoll fört vid extra styrelsemöte i  

Skogsgläntans samfällighetsförening 

Måndagen den 29:e januari 2024. 
 

 

 

 

 

 

Plats: Rågången 2. 

Närvarande: Mouris Chammoun, Joel Odell, Helena Helminen, Pentti Helminen och Gül 

Seker. 

 

Mötet föranleddes av att kassören noterat en markant ökad elförbrukning. 

 

Den nya elmätaren som installerades i slutet av oktober gör det möjligt att i efterhand 

studera föreningens elförbrukning på tim-nivå. 

Joel demonstrerade det för mötet och visade att förbrukningen under enstaka timmar ökar 

med ca: 2 KW, företrädesvis på nätterna. 

 

Efter en extra avläsning av undermätarna kunde konstateras att den ökade förbrukningen 

skett i enstaka garage och att detta finns registrerat på respektive undermätare. Allt ser 

m.a.o. ut att vara helt i sin ordning. 

 

Mötet beslutade ändå att göra en inspektion av elinstallationerna i alla garage, och att 

kontrollera att alla undermätare fungerar. 

Detta genomfördes den 30:e januari av ordförande Mouris och kassören Joel. 

Inga felkopplingar eller andra oegentligheter upptäcktes, och alla undermätarna fungerade. 

 

 

 

 

 

 

Alby 2024-02-01 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Joel Odell   Mouris Chammoun 

 

Joel Odell    Mouris Chammoun 

 

 

 


